
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ahojte,  

     voláme sa Patrícia a Tatiana a sme žiačky IV.A triedy študijného odboru hotelová akadémia. Tento školský rok sme mali možnosť absolvovať 

zimnú zahraničnú odbornú prax vo francúzskych Alpách už po druhýkrát. 

     Naša cesta za poznaním sa začala 10.02.2018. V Žiline nás o 15:15 čakal autobus, ktorým sme cestovali do nášho hotela neuveriteľných 27 

hodín. V Bratislave pristúpili ďalší štyria žiaci, traja z hotelovej akadémie v Šamoríne a jedna žiačka z Banskej Bystrice. Cestovali s nami do toho 

istého hotela. Cesta bola skutočne vyčerpávajúca, ale prežili sme . Do samotného hotela LE NEW SOLARIUM *** sme sa museli dostaviť sami, 

ale zvládli sme to ľavou zadnou, keďže ja, Patrícia, som v tomto hoteli praxovala už minulý rok. Do hotela sme teda prišli na druhý deň podvečer. 

Následne nám boli pridelené izby. My dve sme boli ubytované v zamestnaneckej ubytovni situovanej v nadmorskej výške 1650m.n.m a vzdialenej cca 

20 minút cesty SKI-busom od hotela.. Ostatní študenti boli ubytovaní priamo v hoteli, kde sme praxovali. Naše ubytovanie bolo super – jeden veľký 

byt (dve izby + sociálne zariadenie), ktorý sme zdieľali s dvomi ďalšími zamestnancami hotela. Naša izba bola priestranná a čistá ... boli sme s ňou 

nadmieru spokojné – dve postele, šatník, kuchynský kút a nádherný výhľad na Alpy ... no povedzte, čo viac si možno priať??? 



 

 

 

 

 

     Dva mesiace sme pracovali v hoteli LE NEW SOLARIUM ***, ktorý 

sa nachádza v nadmorskej výške 1850m.n.m. v prekrásnom a medzi 

milovníkmi zimných športov veľmi známom lyžiarskom stredisku 

COURCHEVEL. 

 

 

          Hotel je umiestnený v strede zjazdovky a toto je pohľad naň 

z lanovky, ktorá vedie popri hoteli. 

 

 

 

 

 

 

 

 

             Centrum lyžiarskeho strediska 

                       COURCHEVEL 

 

 

 

 

 



 

 

Tak, a nech sa páči  .... naša ubytovňa. Náš byt bol situovaný  

na 4. poschodí, takže sme mali prehľad ...  :)   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Deň po príchode do hotela sme dostali uniformy a nastúpili na prax. Praxovali sme opäť na pozícii 

chyžná. Päť dní v týždni sme pracovali pravidelne od 8:30 do 16:15. Dvakrát do týždňa sme mali 

voľno. Denne sme upratovali cca 22 izieb. Pracovali sme vo dvojiciach s Francúzkami, čo bolo       

pre našu francúzštinu super. Komunikovali sme výlučne po francúzsky. Keďže sme nemali nikoho 

vedľa seba, kto by nám pomohol, keď sme nerozumeli, museli sme sa vynájsť ... po krátkom čase 

naše komunikačné zručnosti dosiahli úroveň, o ktorej sme ako prváčky ani nesnívali. Okrem 

izieb bolo súčasťou našej 

práce  aj upratovanie 

hotelového wellness, 

priestorov sauny, 

fitness a kongresovej 

sály. 

 

    Takto dokonale     

       musela byť       

   upravená posteľ                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

      „lit twins“. 

 



 

 

 

 

     Prvý týždeň bol pre mňa najhorší. Musela som si zvyknúť na nové prostredie a zorientovať sa 

v hoteli, kde sa čo nachádza. Minulý rok som praxovala v hoteli Kooh-I-Nor. Zmenou pre mňa bolo i to, 

že som pracovala s Francúzkou. Minulý rok som pracovala so Slovenkou, čo bolo síce fajn, pretože 

som nemusela riešiť komunikačnú bariéru, ale na druhej strane ... áno, dennodenná komunikácia 

s Francúzskou sa odrazila na mojej francúzštine do veľkej miery. Som nadmieru spokojná. Po prvom 

týždni bolo všetko super. 

 

                                         Čo poviete                                                                                 

                           na naše pracovné uniformy?  
 

                            Prepáčte nám, milí čitatelia,  

                                          naše selfie,  

                            avšak urobiť spoločnú fotku  

                                     bolo nemožné ... 

 

 

 

 

 

 

 

     Pre mňa to nebolo nič nové, keďže som v tomto hoteli praxovala už minulú zimnú sezónu. Vedela som, 

ako to tu chodí. Práca bola občas vyčerpávajúca, ale to k tomu patrí. Najťažšie dni boli soboty. V tento deň 

sa menia turnusy a to pre chyžné znamená vyupratovať a pripraviť všetky izby pre nových hostí na 100%. 

Ubytovaní hostia boli Francúzi a Rusi, väčšinu však tvorili Angličania. Znalosť anglického jazyka bola      

pre nás veľkou výhodou, keďže francúzski zamestnanci anglicky nevedeli. 

 

 



     Stravovali sme sa trikrát denne v hotelovej reštaurácii spolu s hotelovými hosťami. Vieme, že je výnimočné, 

ak hotelový manažér dovolí hotelovým zamestnancom stravovať sa v hotelovej reštaurácii a mať na výber všetko 

ako platiaci hosť ... a preto si to vážime. Jedlá sme si skutočne vychutnávali, hlavne dezerty . 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



     Dni voľna sme s Táňou nikdy nedostali naraz, takže sme ich trávili s našimi francúzskymi kolegami. 

Objavovali sme nové zákutia Courchevelu. Boli sme pozrieť letisko Altiport, ktoré je vyhlásené za jedno 

z najnebezpečnejších v Európe, okolité dedinky Le Praz, Saint Bon, Chenus alebo La Tania, v ktorých bolo 

množstvo hotelov a domčeky postavené v starodávnom štýle. Počas marca sa konal medzinárodný 

pyrotechnický festival, ktorý sme mali šťastie vidieť. Bol to nezabudnuteľný zážitok. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                Letisko Altiport, na ktoré musia piloti pristávať skutočne opatrne. Pristávacia    

      dráha je takmer kolmá!!! 

 

 

                                 Tu môžete vidieť, ako sa pristávacia dráha prudko zvažuje do hĺbky. 

 



 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     Naša prax sa skončila 08. 04.2018. O 7:00 nás zamestnanec 

hotela, Pier, odviezol z našej ubytovne na autobusovú stanicu, 

kde pre nás prišiel autobus, ktorý nás odviezol do Moutiers. 

Odtiaľ sme už cestovali smer Bratislava. Cestou domov autobus 

zastavil vo švajčiarskej Ženeve, kde sme mali 2 hodiny prestávku, 

a  tak sme si ju mali možnosť aspoň trošku pozrieť. 

 

      Na Slovensko sme sa vrátili 09. 04. 2017 poobede.  

 

 

 

 

 

 



     Na túto prax budeme spomínať len v dobrom. Môžeme konštatovať, že čím dlhšie 

sme vo Francúzsku boli, tým lepšie sme sa vedeli dorozumieť francúzskym jazykom. 

Francúzština nás obidve baví, preto sme veľmi rady, že sme sa v nej zdokonalili. 

Celý pobyt bol super. Získali sme nové kontakty, čo je veľké plus pre tých, ktorí sa 

rozhodnú po škole vycestovať do zahraničia. My tieto kontakty určite využijeme, 

pretože máme v pláne vrátiť sa do tohto hotela hneď po skončení školy. 

 

 




